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Protokół nr XLIX/23 

z Sesji Rady Powiatu Żyrardowskiego 

odbytej w dniu 9 luty 2023 roku  

w siedzibie Zespołu Szkół Nr 1 w Żyrardowie 

 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Żyrardowskiego Pan Klaudiusz Stusiński otworzył obrady 

o godzinie 1305.  

 

Ad. 2 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Żyrardowskiego Pan Klaudiusz Stusiński stwierdził,  

że w posiedzeniu uczestniczy 18 radnych, co wobec ustawowego składu Rady, stanowi quorum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Nieobecni Radni: Jacek Czubak. 

 

Ad. 3 

 

O godzinie 1306 Przewodniczący Rady Powiatu Żyrardowskiego Pan Klaudiusz Stusiński  

ogłosił przerwę w obradach, z powodu problemów technicznych związanych z logowaniem  

się Radnych do systemu. 

 

O godzinie 1308 Przewodniczący Rady Powiatu Żyrardowskiego Pan Klaudiusz Stusiński 

wznowił obrady. 

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XLVII Sesji Rady Powiatu Żyrardowskiego. 

5. Przyjęcie protokołu z XLVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Powiatu Żyrardowskiego. 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu  

Żyrardowskiego. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Powiatu Żyrardowskiego  

na 2023 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi  

i jego przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych  

w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu na terenie Powiatu Żyrardowskiego. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie delegowania radnych w skład Powiatowej Komisji  

Bezpieczeństwa i Porządku w Żyrardowie na VIII kadencję na lata 2023-2026. 

10. Sprawozdanie Starosty Powiatu Żyrardowskiego z działalności Komisji  

Bezpieczeństwa i Porządku za 2022 r. 

11. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych  

stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach Powiatu Żyrardowskiego. 

12. Informacja dotycząca Krajowego Planu Strategicznego w obszarze Rolnictwo. 

13. Informacja o pracy Zarządu. 

14. Sprawy różne. 

15. Zakończenie obrad. 

 

Porządek obrad został przyjęty w następujący sposób: 

 

18 głosami „za” Anna Bednarek, Krzysztof Dziwisz, Robert Janiszewski, 

Stanisław Kaniszewski, Andrzej Koźbiał, Piotr Krawczyk, 

Genowefa Milczarek, Dariusz Mitrowski, Stanisław Nalej, 

Michał Ochnicki, Krzysztof Rdest, Robert Rybicki,  

Kazimierz Sadowski, Klaudiusz Stusiński, Beata Sznajder, 

Wojciech Szustakiewicz, Andrzej Wilk, Błażej Zawadzki 

1 „ nieobecny”                      Jacek Czubak 

 

Ad. 4 

 

Protokół z XLVII Sesji Rady Powiatu Żyrardowskiego został przyjęty  

w następujący sposób: 
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18 głosami „za” Anna Bednarek, Krzysztof Dziwisz, Robert Janiszewski, 

Stanisław Kaniszewski, Andrzej Koźbiał, Piotr Krawczyk, 

Genowefa Milczarek, Dariusz Mitrowski, Stanisław Nalej, 

Michał Ochnicki, Krzysztof Rdest, Robert Rybicki,  

Kazimierz Sadowski, Klaudiusz Stusiński, Beata Sznajder, 

Wojciech Szustakiewicz, Andrzej Wilk, Błażej Zawadzki 

1 „ nieobecny”                      Jacek Czubak 

 

Ad. 5 

 

Protokół z XLVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Powiatu Żyrardowskiego został przyjęty  

w następujący sposób: 

 

18 głosami „za” Anna Bednarek, Krzysztof Dziwisz, Robert Janiszewski, 

Stanisław Kaniszewski, Andrzej Koźbiał, Piotr Krawczyk, 

Genowefa Milczarek, Dariusz Mitrowski, Stanisław Nalej, 

Michał Ochnicki, Krzysztof Rdest, Robert Rybicki,  

Kazimierz Sadowski, Klaudiusz Stusiński, Beata Sznajder, 

Wojciech Szustakiewicz, Andrzej Wilk, Błażej Zawadzki 

1 „ nieobecny”                      Jacek Czubak 

 

Ad. 6 

 

Skarbnik Powiatu Żyrardowskiego Pani Agnieszka Mazurek przedstawiła projekt uchwały  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Żyrardowskiego. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego Pan Stanisław Kaniszewski 

przedstawił pozytywną opinię Komisji do ww. projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłosili chęci podjęcia dyskusji w sprawie ww. uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Żyrardowskiego Pan Robert Rybicki odczytał projekt 

ww. uchwały. 
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Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Żyrardowskiego  

została podjęta w następujący sposób: 

 

17 głosami „za” Anna Bednarek, Krzysztof Dziwisz, Robert Janiszewski, 

Stanisław Kaniszewski, Andrzej Koźbiał, Piotr Krawczyk, 

Genowefa Milczarek, Dariusz Mitrowski, Stanisław Nalej, 

Krzysztof Rdest, Robert Rybicki, Kazimierz Sadowski, 

Klaudiusz Stusiński, Beata Sznajder, Wojciech Szustakiewicz, 

Andrzej Wilk, Błażej Zawadzki 

1 „ brak głosu”                     Michał Ochnicki 

1 „ nieobecny”                      Jacek Czubak 

 

Ad. 7 

 

Skarbnik Powiatu Żyrardowskiego Pani Agnieszka Mazurek przedstawiła projekt uchwały 

zmieniającej Uchwałę Budżetową Powiatu Żyrardowskiego na 2023 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego Pan Stanisław Kaniszewski 

przedstawił pozytywną opinię Komisji do ww. projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłosili chęci podjęcia dyskusji w sprawie ww. uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Żyrardowskiego Pan Robert Janiszewski odczytał projekt 

ww. uchwały. 

 

Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Powiatu Żyrardowskiego  

na 2023 rok została podjęta w następujący sposób: 

 

18 głosami „za” Anna Bednarek, Krzysztof Dziwisz, Robert Janiszewski, 

Stanisław Kaniszewski, Andrzej Koźbiał, Piotr Krawczyk, 

Genowefa Milczarek, Dariusz Mitrowski, Stanisław Nalej, 

Michał Ochnicki, Krzysztof Rdest, Robert Rybicki,  

Kazimierz Sadowski, Klaudiusz Stusiński, Beata Sznajder, 

Wojciech Szustakiewicz, Andrzej Wilk, Błażej Zawadzki 
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1 „ nieobecny”                      Jacek Czubak 

 

Ad. 8 

 

Zastępca Dyrektora Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg Publicznych Pan Paweł 

Myszkowski przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie 

pojazdu z drogi i jego przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów 

powstałych w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu na terenie Powiatu Żyrardowskiego. 

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Transportu Pan Błażej Zawadzki 

przedstawił pozytywną opinię Komisji do ww. projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego Pan Stanisław Kaniszewski 

przedstawił pozytywną opinię Komisji do ww. projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłosili chęci podjęcia dyskusji w sprawie ww. uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Żyrardowskiego Pan Robert Rybicki odczytał projekt 

ww. uchwały. 

 

Uchwała w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego  

przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych w przypadku 

odstąpienia od usunięcia pojazdu na terenie Powiatu Żyrardowskiego została podjęta  

w następujący sposób: 

 

18 głosami „za” Anna Bednarek, Krzysztof Dziwisz, Robert Janiszewski, 

Stanisław Kaniszewski, Andrzej Koźbiał, Piotr Krawczyk, 

Genowefa Milczarek, Dariusz Mitrowski, Stanisław Nalej, 

Michał Ochnicki, Krzysztof Rdest, Robert Rybicki,  

Kazimierz Sadowski, Klaudiusz Stusiński, Beata Sznajder, 

Wojciech Szustakiewicz, Andrzej Wilk, Błażej Zawadzki 

1 „ nieobecny”                      Jacek Czubak 
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Ad. 9 

 

Inspektor ds. zarządzania kryzysowego, ochrony ludności i spraw obronnych Pan Arkadiusz 

Łankowski przedstawił projekt uchwały w sprawie delegowania radnych w skład Powiatowej 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w Żyrardowie na VIII kadencję na lata 2023-2026. 

 

Przewodniczący Rady Pan Klaudiusz Stusiński poinformował, że Radni delegowani do tejże 

Komisji to Pan Robert Rybicki i Pan Piotr Krawczyk. Oznajmił, że trzeba powołać nowych 

Członków z Rady Powiatu Żyrardowskiego do tej Komisji. 

 

Starosta Pan Krzysztof Dziwisz zwrócił się z pytaniem, czy w skład Komisji można delegować 

więcej niż dwóch Radnych? 

 

Inspektor ds. zarządzania kryzysowego, ochrony ludności i spraw obronnych Pan Arkadiusz 

Łankowski poinformował, że zgodnie z Art. 38a ust. 5 ustawy o samorządzie powiatowym,  

w skład Komisji wchodzi Starosta jako Przewodniczący Komisji oraz dwóch Radnych 

delegowanych przez Radę Powiatu. 

 

Przewodniczący Rady Pan Klaudiusz Stusiński przypomniał, że poprzednio delegowanymi 

Radnymi byli Pan Robert Rybicki i Pan Piotr Krawczyk. Pan Przewodniczący zwrócił  

się z pytaniem, czy ktoś jeszcze zgłasza kandydaturę? Kolejno zwrócił się z pytaniem  

do Radnych Pana Roberta Rybickiego i Pana Piotra Krawczyka, czy wyrażają zgodę  

na pozostanie Członkami Komisji Bezpieczeństwa i Porządku? 

 

Radny Pan Robert Rybicki poinformował, że wyraża zgodę. 

 

Radny Pan Piotr Krawczyk poinformował, że wyraża zgodę. 

 

Przewodniczący Rady Pan Klaudiusz Stusiński poinformował, że Radny Pan Robert Rybicki  

i Radny Pan Piotr Krawczyk pozostają Członkami Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Żyrardowskiego Pan Robert Janiszewski odczytał projekt 

ww. uchwały. 
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O godzinie 1345 Posiedzenie opuścił Radny Pan Robert Rybicki. 

 

Uchwała w sprawie delegowania radnych w skład Powiatowej Komisji Bezpieczeństwa  

i Porządku w Żyrardowie na VIII kadencję na lata 2023-2026 została podjęta w następujący 

sposób: 

 

17 głosami „za” Anna Bednarek, Krzysztof Dziwisz, Robert Janiszewski, 

Stanisław Kaniszewski, Andrzej Koźbiał, Piotr Krawczyk, 

Genowefa Milczarek, Dariusz Mitrowski, Stanisław Nalej, 

Michał Ochnicki, Krzysztof Rdest, Kazimierz Sadowski, 

Klaudiusz Stusiński, Beata Sznajder, Wojciech Szustakiewicz, 

Andrzej Wilk, Błażej Zawadzki 

2 „nieobecny”                       Jacek Czubak, Robert Rybicki 

 

Ad. 10 

 

Inspektor ds. zarządzania kryzysowego, ochrony ludności i spraw obronnych Pan Arkadiusz 

Łankowski przedstawił sprawozdanie Starosty Powiatu Żyrardowskiego z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku za 2022 r. 

 

Radny Pan Piotr Krawczyk poinformował, że Pan Arkadiusz Łankowski oszczędnie omówił 

pracę Komisji i zakres spraw, o których rozmawiają. Dodał, że przed nimi jest jeszcze temat, 

który jest od lat analizowany i procedowany, czyli ustawa o cmentarzach i tzw. Koronerze, 

który ma regulować sprawy stwierdzenia zgonów. Podkreślił, że zarówno w 2021 roku  

jak i w chwili obecnej jest procedowana taka ustawa. Podejrzewa, że także w tym roku czeka 

trochę pracy w tym zakresie. Oznajmił, że od strony Starostwa i Zarządu będzie potrzeba,  

żeby te kwestie wprowadzić w życie i uregulować, bo będzie to dotyczyło zatrudnienia  

i zorganizowania konkursu na Koronera. Dodał, że gdy ukażą się szczegółowe przepisy  

to będą mogli tę sprawę zrealizować i uregulować, po to, aby ludzie nie czekali na orzeczenia,  

czy akty zgonu. Podkreślił, że w chwili obecnej, szczególnie przy wypadkach drogowych,  

albo przy znalezieniu osób w innych miejscach niż dom, jest problem z realizacją. Pan Radny 

podsumował, że Komisja będzie miała dużo pracy, Zarząd będzie musiał te kwestie uregulować  

a Radni przyjąć Uchwały i wprowadzić w życie. 
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O godzinie 1354 do posiedzenia dołączył Radny Pan Jacek Czubak. 

 

Sprawozdanie Starosty Powiatu Żyrardowskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa  

i Porządku za 2022 r. zostało przyjęte w następujący sposób: 

 

18 głosami „za” Anna Bednarek, Jacek Czubak, Krzysztof Dziwisz,  

Robert Janiszewski, Stanisław Kaniszewski, Andrzej Koźbiał, 

Piotr Krawczyk, Genowefa Milczarek, Dariusz Mitrowski, 

Stanisław Nalej, Michał Ochnicki, Krzysztof Rdest,  

Kazimierz Sadowski, Klaudiusz Stusiński, Beata Sznajder, 

Wojciech Szustakiewicz, Andrzej Wilk, Błażej Zawadzki 

1 „nieobecny”                       Robert Rybicki 

 

Ad. 11 

 

Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Pani Anna Olędzka przedstawiła sprawozdanie  

z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu  

zawodowego w szkołach i placówkach Powiatu Żyrardowskiego. 

 

Radni nie zgłosili chęci podjęcia dyskusji w sprawie ww. sprawozdania. 

 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach i placówkach Powiatu Żyrardowskiego zostało przyjęte  

w następujący sposób: 

 

18 głosami „za” Anna Bednarek, Jacek Czubak, Krzysztof Dziwisz,  

Robert Janiszewski, Stanisław Kaniszewski, Andrzej Koźbiał, 

Piotr Krawczyk, Genowefa Milczarek, Dariusz Mitrowski, 

Stanisław Nalej, Michał Ochnicki, Krzysztof Rdest,  

Kazimierz Sadowski, Klaudiusz Stusiński, Beata Sznajder, 

Wojciech Szustakiewicz, Andrzej Wilk, Błażej Zawadzki 

1 „nieobecny”                       Robert Rybicki 
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Ad. 12 

 

Dyrektor Mazowieckiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego w Warszawie o. Bielice  

Pan Krzysztof Szumski przedstawił informację dotyczącą Krajowego Planu Strategicznego  

w obszarze Rolnictwo. 

 

Radny Pan Andrzej Wilk podziękował za przedstawienie informacji. Podkreślił,  

że te informacje są tak ogólne, że nawet zorientowana osoba po przeczytaniu tego tak naprawdę 

nie wie gdzie ma pójść, kiedy to wejdzie i jak z tego skorzystać. Oznajmił, że takie informacje 

warto by przekazywać do Rady znacznie wcześniej i zwrócił się z prośbą, aby na przyszłość  

je uszczegóławiać. 

 

Dyrektor Mazowieckiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego w Warszawie o. Bielice  

Pan Krzysztof Szumski poinformował, że wczoraj był w Centrum Doradztwa Rolniczego  

w Brwinowie. Wyjaśnił, że jest to komórka, która współpracuje ściśle z Ministerstwem  

Rolnictwa oraz z całym Doradztwem i poinformował, że wkrótce będą podpisane stosowne 

rozporządzenia. Oznajmił, że Rolnicy trochę za późno reagują, ponieważ na bazie wniosków 

obszarowych, 75% wniosków przyjmują w maju, mimo, że przyjęcia są już od 15 marca.  

Wie, że na chwilę obecną jest mało szczegółów i zwrócił się z prośbą do Radnych, o bieżące 

śledzenie stron internetowych oraz o kontakt telefoniczny bądź internetowy w celu uzyskania 

aktualnych informacji. 

 

Radna Pani Genowefa Milczarek poinformowała, że z przedstawionego pisma niewiele  

zrozumiała. Zrozumiała natomiast, że nie ma rozporządzeń. Zwróciła się z pytaniem, na jakiej 

podstawie takie informacje są rozpowszechniane oraz kiedy będą te rozporządzenia? 

 

Dyrektor Mazowieckiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego w Warszawie o. Bielice 

Pan Krzysztof Szumski poinformował, że nie czuje się w tym momencie odpowiedzialny  

i upoważniony do tego, żeby dokładnie określić termin, ale będzie to bardzo szybko.  

 

Ad. 13 

 

Informacja o pracy Zarządu została przyjęta bez uwag i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 
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Ad. 14 

 

Radny Pan Błażej Zawadzki pogratulował Zarządowi pozyskanej dotacji na ulicę Kapitana 

Pałaca w Żyrardowie. Podkreślił, że ma nadzieję, iż umożliwi to dość szybkie podjęcie  

prac nad przekazaniem dróg powiatowych w Mieście Żyrardów, na rzecz Miasta.  

 

Radna Pani Beata Sznajder zwróciła się z prośbą, aby Pan Starosta powiedział kilka  

słów na temat uchwały, którą Radni podjęli w zakresie ratowania zabytków. Wyjaśniła,  

że do Radnych dotarła informacja, iż ta uchwała znajduje się w Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej i są do niej pewne zastrzeżenia. Zwróciła się z prośbą o wyjaśnienie,  

czy konkurs nie jest zagrożony? Dodała, że jest parę obiektów, których właściciele liczą,  

że będą mogli złożyć wniosek do Powiatu na modernizację bądź renowację. Kolejno oznajmiła,  

iż dowiedziała się od mieszkańców, że zostaje zamknięty oddział neurologiczny w szpitalu. 

Uzyskała taką informację od osoby, która miała być tam hospitalizowana, co się nie udało  

ze względu na to, że został zamknięty oddział. W związku z tym zwraca się z prośbą  

o wyjaśnienie. Kolejno Pani Radna zwróciła się z prośbą do Pana Przewodniczącego,  

aby dyrektorzy jednostek powiatowych otrzymywali zaproszenie na Sesję Rady Powiatu 

Żyrardowskiego, bo przez wiele lat było to praktykowane.  

 

Starosta Powiatu Żyrardowskiego Pan Krzysztof Dziwisz odniósł się do kwestii poruszonych 

przez Panią Radną Beatę Sznajder i poinformował, że Regionalna Izba Obrachunkowa posiada 

kompetencje, aby sprawdzić każdą uchwałę. Wyjaśnił, że nawet po przegłosowaniu uchwały 

przez Radę Powiatu, RIO ma możliwość uchylenia bądź też korekty pewnych zapisów. 

Oznajmił, że na wezwanie Regionalnej Izby Obrachunkowej udał się na posiedzenie, na którym 

obradowano także naszą uchwałę dotyczącą zabytków, którą podtrzymano w mocy, aczkolwiek 

uchylono pewne zapisy. Podkreślił, że uchwała jest obowiązująca, ale nastąpią do niej pewne 

zmiany, które będą zawarte już w Uchwale Regionalnej Izby Obrachunkowej. Wyjaśnił,  

że te zapisy będą skorygowane nie przez Radę Powiatu Żyrardowskiego, tylko przez samą 

Regionalną Izbę Obrachunkową oraz, że nie zagraża to konkursowi. Dodał, że kwestia 

dotacyjna dotyczy tego, aby Rada Powiatu i Zarząd mogli dopuścić podmioty niepowiatowe  

do tego, by wzięły udział w konkursach na dotację z Polskiego Ładu na zabytki. Wyjaśnił,  

że ustawa pozwala, by także podmioty prywatne brały w tym udział, ale nie jest to możliwe 

jeśli Rada Powiatu nie posiada uchwały z trybem konkursowym. Podkreślił, że pierwszy  



11 

 

raz w historii Powiatu taka dotacja będzie możliwa do przekazania prywatnym podmiotom.  

Pan Starosta nadmienił, że Regionalna Izba Obrachunkowa stwierdziła, iż w całym 

województwie samorządy mają podobny problem, ponieważ w wielu przypadkach Powiaty  

po raz pierwszy będą udzielały takiej dotacji. Ta dotacja musi być spójna z Ustawą o zabytkach, 

a to są bardzo szczegółowe zapisy, w związku z czym jest wiele samorządów,  

które RIO weryfikuje. Dodał, iż dowiedział się, że RIO na podstawie zasad, które  

u nas wprowadzi, stworzy schemat działania dla innych samorządów, ponieważ Powiat 

Żyrardowski jest jednym z pierwszych w województwie, który podjął taką uchwałę. Kolejno 

Pan Starosta odniósł się do oddziału neurologicznego w szpitalu i poinformował, że nie posiada 

wiedzy na temat tego, czy oddział zostaje zamknięty. Podkreślił, że od razu po Sesji Rady 

Powiatu skontaktuje się z Prezesem szpitala i zwróci uwagę na to, żeby on także był obecny  

na posiedzeniach, aby od razu udzielał odpowiedzi na takie pytania. Nie informowano  

o tym, by ten oddział miał być wyłączony docelowo natomiast informowano, że niektóre 

oddziały mogą być wyłączane na czas remontu. Pan Starosta następnie oznajmił,  

że jest mu bardzo miło, że Pan Radny Błażej Zawadzki dostrzegł pozyskane środki  

na rzecz Powiatu. Podziękował za bardzo dobrą współpracę Członkom Zarządu Powiatu 

Żyrardowskiego. Nadmienił, że ulica Kapitana Pałaca miała być zgłoszona do dotacji około 

trzech lat temu, ale wystąpiły problemy zarówno własnościowe jak i geodezyjne. Wyjaśnił,  

że trzeba było uregulować stan prawny tej drogi. Nadmienił, że jest to ostatnia droga powiatowa 

w Mieście Żyrardów, która nie jest jeszcze zrealizowana. Ma nadzieję, że zostanie podtrzymane 

to, że Miasto Żyrardów po wyremontowaniu przejmie te drogi, ponieważ mają one charakter 

dróg gminnych, aczkolwiek mają status dróg powiatowych. Dodał, że na tym nie poprzestaną  

i będą się starać o dodatkowe dofinansowania na drogi. Zaznaczył, że bardzo mocno 

postawiono w tym roku na kwestie dróg i choćby z tego funduszu, który jest z Centralnego 

Portu Komunikacyjnego przeznaczony dla Powiatów i Gmin na remonty, wystąpiono do każdej 

Gminy z Powiatu Żyrardowskiego z prośbą o to, by wskazać  fragmenty dróg powiatowych, 

które dla nich są największym priorytetem, aby te drogi naprawić. Na podstawie wytycznych  

i wskazówek Gmin zrobiono zestawienie około piętnastu odcinków drogowych z terenu całego 

Powiatu i wystąpiono do CPK. Wierzy, że niebawem wpłyną do Powiatu jakieś dobre wieści 

w tym zakresie. Kolejno Pan Starosta podziękował Radzie Powiatu za bardzo dobrą 

współpracę, bo gdyby nie to, Zarząd nie byłby w stanie pozyskać takich środków,  

jak te 2.000.000,00 zł na drogę w Żyrardowie. Podkreślił, że miał on również wsparcie 

Radnych, którzy podjęli rozmowy z Wójtami, by zachęcić do zrobienia wspólnie jak najwięcej 

takich odcinków drogowych. Dzięki zaangażowaniu Radnych, Włodarze Gmin zapewnili,  
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że zabezpieczą wkład własny, za co Pan Starosta bardzo dziękuje. Bez tego Powiatowi ciężko 

by było zrealizować jakieś drogi, a dzięki temu mógł wystąpić o dofinansowanie do jeszcze 

większej ilości dróg.  

 

Przewodniczący Rady Pan Klaudiusz Stusiński odniósł się do pytania Radnej Pani Beaty 

Sznajder i oznajmił, że jest zaskoczony, ponieważ z informacji jakie posiada, zaproszenia 

wysyłane są do wszystkich dyrektorów oraz kierowników placówek i wydziałów Starostwa 

Powiatowego w Żyrardowie.  

 

Dyrektor Wydziału Organizacyjnego Pan Maciej Ragan potwierdził, że zaproszenia wysyłane 

są do dyrektorów wydziałów i jednostek. 

 

Przewodniczący Rady Pan Klaudiusz Stusiński podkreślił, że wszyscy dyrektorzy otrzymują 

zaproszenia jak w poprzednich kadencjach. Dodał, że jest zwyczaj „pocovidowy”, że obecni  

na posiedzeniu są tylko dyrektorzy i pracownicy, którzy mają zabrać głos i referować dane 

tematy. Wszyscy pozostali dyrektorzy są w tym czasie na swoich stanowiskach i załatwiają 

sprawy bieżące.  

 

Ad. 15 

 

Przewodniczący Rady Pan Klaudiusz Stusiński o godz. 1432 zamknął obrady  

XLIX Sesji Rady Powiatu Żyrardowskiego. 

 

 

               Przewodniczący 

Rady Powiatu Żyrardowskiego 

 

             Klaudiusz Stusiński 

Protokołowała: 

W. Majewska 


